
Grundejerforeningen Rønnevangen 

Referat fra Ordinær generalforsamling 2012 – 24. maj, 2012 – Sabro sognegård. 

Alle medlemmer fremmødt undtagen Rønnevangen nr:  3, 15, 17, 19, 57, 65, 165, 167, 173, 175, 177, 179, 

181, 183, Storparcel 2, Storparcel 3 og Storparcel 6 

 

1. Valg af dirigent 

Lars blev valgt som dirigent 

 

2. Bestyrelsens beret ning om det forløbne år 

Lone Kildal gennemgik bestyrelsens beretning. 

Der var generel holdning til, at der skal lægges større pres på Grønvej Aps for at få færdiggjort 

området. 

 

3. Forslag om vedtægtsændringer 

Ikke nok fremmødte til  endeligt at godkende nye vedtægter. 

Vedtægter blev enstemmigt godkendt af de fremmødte dog med ændring til §23, således at 

vedtægter kan  ændres med almindeligt flertal. 

Mødes til ekstraordinær generalforsamling 31.05.2012 på den ”Grønne Trekant” for endelig 

godkendelse. 

 

4. Grønvej APS´beretning om fremtidig arbejde på Rønnevangen ved Thomas Ellemann 

Thomas Ellemann Ikke fremmødt 

 

5. Godkendelse af årsrapport 

Godkendt  

 

6. Godkendelse af budget og a conto betaling 

Budget er godkendt af alle tilstedeværende. 

 

7. Forslag om oprettelse af festudvalg 

John Nr. 7, Mikkel Nr. 43, Lars nr. 37, Marianne Nr. 41 meldte sig til festudvalg 

John er formand for festudvalget 

 

8. Forslag fremsat om opsætning af skilte med husnr.  på stikvejene 

Det er en del af vejprojektet, så dette udføres ikke  af Grundejerforeningen. 

 

9. Valg af formand 

Lone Kildal er genvalgt som formand 

 

 



10. Valg af kasserer 

Thomas er genvalgt som kasserer 

 

11. Valg af bestyrrelsesmedlemmer 

Lone, Kent og Thomas er genvalgt til bestyrelsen.  

Jan, Rasmus og Jesper er valgt som nye medlmmer til bestyrelsen. 

Benny fratræder bestyrelsespost og fremsætter ønske om post som bestyrelsessuppleant. 

 

12. Valg af bestyrelessuppleanter 

Benny  og Hanne  er valgt til bestyrelessuppleanter 

 

13. Valg af revisor 

Kurt nr. 39 er genvalgt som revisor 

 

14. Valg af revisorsuppleant 

Lars nr. 37 er valgt som revisorsuppleant. 

 

15. Eventuelt 

Der var enighed om at hastighedsgrænse på 30 Km/t skal overholdes i bebyggelsen. 

Der er ønske om at græs klippes udenfor parceller hvor det er muligt. 


